
گفت:  کرمان  شهردار  جامعه:  گروه 
طرح  از  رونمایی  درخصوص  »اخیرا 
سه راهی شرف آباد، تصویری دیدم که در 
آن درج شده بود »قرار بود یک سال ونیم 
این  غیرهم سطح  تقاطع  اجرای  پیش، 
باعث  تاخیر،  این  سه راهی شروع شود و 
این  است«  شده  بیت المال  هدررفت 
که  است  این  نشان دهندۀ  تنها  نوشته 
برخی با جزییات این پروژه آشنا نیستند؛ 

بنابراین، چنین قضاوتی می کنند«.
افزود:  شعرباف تبریزی  سعید 
»سه راهی شرف آباد قرار بود با مطالعات 
حداقل 12 سال پیشِ مشاور، با داده هایی 
بنابراین،  شود؛  اجرا  بود،  غلط  اکثرا  که 

اجرای این پروژه را متوقف کردیم«.
است  حالی  در  »این  داد:  ادامه  وی 
اجرای  درخصوص  قراردادی  اصلا  که 
ندارد؛ همچنین، طرح  تقاطع وجود  این 
پیمانکار  که  خاصی  تکنولوژی  براساس 
کند،  تحمیل  پروژه  به  می خواسته 

طراحی شده است«.
از  »برخی  کرد:  بیان  کرمان  شهردار 
مسائل اصلی پروژه مثل اینکه این تقاطع 
خیابان  انتهای  کنار  در  می تواند  چقدر 
»24 آذر« و پل »شهید رجایی«، مشکل 
نشده  داده  پاسخ  کند،  حل  را  ترافیک 

است«.
این  داشتند  توقع  »برخی  گفت:  وی 
اما  کنیم،  امضا  سریع  را  پرُاشکال  طرحِ 
با تلاش دکتر نیکویی و دیگر همکاران، 

و  ریالی  لحاظ  به  که  تهیه شده  طرحی 
شهرسازی، بسیار قابل دفاع است«.

وی  آنلاین،  کرمانشهر  گزارش  به 
معارفه  و  تودیع  جلسۀ  در  بهمن ماه   19
بخشی  در  شهرداری  مدیران  از  برخی 
توضیحات  این  ادامۀ  در  سخنانش  از 
در  که  کسی  می دانم  »بعید  کرد:  اظهار 
وقتی  کرده،  تحصیل  شهرسازی  زمینۀ 
استاندارد  زیرگذر  یک  است  قرار  بداند 
سمت  به  شود،  اجرا  ظرفیت ها  حفظ  با 
تکنولوژی  با  غیرهمسطح  تقاطع  اجرای 
قیمت  دوبرابر  تا  یک ونیم  با  سگمنت 
طرح،  این  اینکه  ضمن  برود؛  تمام شده 
مشکلات  و  دارد  را  خود  ذاتی  زیبایی 

تقاطع غیرهمسطح را هم ندارد«.
»بنابراین،  داد:  ادامه  شعرباف تبریزی 
دلیل این تاخیر و تامل، انجام کار عالمانه 
سود  به  قطعا  که  بود  کارشناسی شده  و 

بیت المال است«.
»البته  کرد:  بیان  حال  عین  در  وی 
شده  انجام  کارهای  اشکالات  برخی 
در  اما  می پذیریم،  و  نمی کنیم  نفی  را 
انسان  بی انصافی ها  حجم  این  مواردی 
این  از  بخشی  البته  می کند؛  آزرده  را 

بی انصافی ها، از روی غرض ورزی است«.
شهردار کرمان، با بیان اینکه در برخی 
از رسانه های خبری، حتی یک اشاره به 
حمل ونقل  حوزۀ  در  بزرگ  کارهای 
شهر  برای  که  فاوا  پلتفرم  یا  و  عمومی 
بسیار سودمند است، نشده است، گفت: 
بازخورد  در  که  است  حالی  در  »این 
را  »نارون«  خبرها، موضوع چند درخت 
که با بررسی اساتید دانشگاه برای آن ها 

تصمیم گیری شده، تیتر می کنند«.
نشان  موضوع  »این  شد:  مدعی  وی 
بازخورد  برای  بنایی  اصلا  می دهد 
آسیب شناسی  حتی  و  خوب  کارهای 
این  و  نیست  کارها  درست  اشکالات 
شهرداری  عملکرد  تمام  برای  بی انصافی 
مشهود  عمرانی،  حوزۀ  خاص  به طور   و 

است«.
که  است  این  »راه حل  داد:  ادامه  وی 
در کنار اثرات تکوینی و وضعیِ اقدامات، 
زبان هنر و  با  انجام شده،  برخی کارهای 
مردم  تا  شود  بیان  مردم  به  مستقیم  یا 
کارهای انجام شده در سطح شهر را حس 
و  شاهد  هم  خداوند  اینکه  ضمن  کنند؛ 

ناظر است«. 

مراسم  در  نیرو  وزیر  اقتصاد:  گروه 
آغاز عملیات انتقال آب از سد جیرفت به 
شهرهای جیرفت و عنبرآباد، دربارۀ انتقال 
آب هلیل رود به شمال استان کرمان گفت: 
گرفته  تصمیمی  باشند  مطمئن  »مردم 
نمی شود که برای آنان مشکل ایجاد کند و 

این طرح در حال بازنگری است«.
»برای  افزود:  محرابیان  علی اکبر 
شهرهای شمال کرمان از محل دریا تامین 
آب می کنیم و امروز عملیات اجرایی انتقال 
استان  شمال  و  رفسنجان  کرمان،  به  آب 
آغاز شد که در سال 14۰2 به بهره برداری 

می رسد«.
به گزارش ایرنا کرمان، وی 2۰ بهمن ماه 
همچنین با اشاره به عملیات انتقال آب از 
سد جیرفت به شهرهای جیرفت و عنبرآباد 
آرسنیک  تصفیه خانه  افتتاح  مراسم  در  و 
و  جیرفت  به  »آبررسانی  گفت:  جیرفت 
عنبرآباد مورد پیگیری های مرتب مسئولان 
است  بوده  شهرستان   2 این  نمایندگان  و 
اجرای  برای  مقدمه ای  امروز  امیدواریم  و 
طرح در کمترین زمان ممکن شود و آب 
وقتی  زیرا شیرینی آن  تحویل مردم شود 
حس می شود که مردم از این آب بهره مند 

شوند«.
تخصیص  و  »ردیف  افزود:  محرابیان 
اعتبار برای این طرح ضعیف بود و امیدواریم 
برای سال آینده با پیگیری ها تقویت شود«.

طرح آبرسانی به جیرفت تخصیص 
اعتبار می گیرد

وی اضافه کرد: »البته پیگیری می کنیم 
اعتبار  وزارتخانه،  متمرکز  ردیف های  از 
خوبی در امسال هم تخصیص یابد تا طرح 

سرعت بیشتری پیدا کند«.
برق  تقویت  شرایط  دربارۀ  نیرو  وزیر 
شهرستان جیرفت گفت: »تلاش می کنیم 
تا قبل از اوج گرما و پایان اردیبهشت پست 
جدید و دائم راه اندازی شود تا شاهد قطعی 

احتمالی برق نباشیم«.
وی اضافه کرد: »با ساماندهی رودخانه 

شور جیرفت هم کاملا موافق هستم و در 
چارچوب حدنگاری رودخانه می تواند انجام 
شود؛ مازاد حد حریم و زمین هایی که آزاد 
می شود می تواند مورد بهره برداری و بخشی 

از آن در اختیار دستگاه ها قرار گیرد«.
محرابیان همچنین در پاسخ به مطالبات 
به  »برق رسانی  کرد:  تاکید  شده  مطرح 
وزارت  و  می کنم  پیگیری  نیز  را  معادن 

صمت عملیات را آغاز خواهد کرد«.

تخصیص اعتبار آبرسانی به 
جیرفت افزایش یابد

در  عنبرآباد  و  جیرفت  مردم  نماینده 
مجلس هم در این مراسم گفت: »آرسنیک 
آب در شهر جیرفت تا 1۰ برابر حد مجاز 
بود که با راه اندازی تصفیه خانه این مشکل 

رفع شد«.
بزرگ  »طرح  افزود:  اعظمی  ذبیح الله 
انتقال آب به جیرفت 2 هزار و 2۰۰ میلیارد 
تومان هزینه خواهد داشت که تخصیص ها 
به  زیرا  یابد  افزایش  طرح  این  برای  باید 
چاه های تامین آب شهر نمی توانیم دست 

بزنیم و زودتر باید آب به شهر برسد«.
نجف آباد  فرعی  »بند  شد:  یادآور  وی 
سال   1۵ که  است  کشاورزی  منظور  به 
نیرو  وزیر  همت  با  و  بود  شده  متوقف 
راه اندازی شد«. اعظمی خواستار ساماندهی 
رودخانه شور شد که از 2 تا پنج متر ارتفاع 
پیدا کرده است و در  از سطح شهر  بالاتر 

بارندگی های شدید تهدید خواهد بود.
ادامه داد: »قرار شد وزارتخانه های  وی 
صنعت، معدن و تجارت و وزارت نیرو هر 
کدام نیمی از هزینه های تامین برق معادن 

را برعهده بگیرند«.

طرح انتقال آب هلیل تا اندازه ای 
تعطیل است

آیین  این  در  هم  جیرفت  جمعه  امام 
کشور  در  که  بحران ها  ابر  از  »یکی  گفت: 
کم و بیش با آن مواجه هستیم کمبود آب 
است«. حجت الاسلام میثم تارم افزود: »در 
روستاهای جیرفت مشکلاتی داشتیم که با 
همت آبفا و سپاه بسیاری از مشکلات حل 

شد«.
وی اضافه کرد: »امیدواریم با تسریع در 
انجام طرح آبرسانی از طریق سد جیرفت 
بسیاری از مشکلات مردم در شهر و روستا 

حل شود«.
مشکل  موقت  حل  به  اشاره  با  تارم 
کمبود برق در منطقه سرجاز جیرفت اظهار 
کرد: »صنایع، معادن و کشاورزی شهرستان 
مشکلاتی در حوزه برق دارند که امیدواریم 

حل شود«.
وی ادامه داد: »انتقال آب هلیل به دیگر 
شهرها، خاصیت و اثر خود را عملا از دست 
که  شده  متوقف  اندازه ای  تا  طرح  داده، 
امیدواریم با تدبیر استاندار و وزیر مدیریت 

شود«. 
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واکنش دکتر آقاعباسی
 به حذف نام میرزاآقاخان از یک خیابان؛

نام میرزا آقاخان بر تارک
تاریخ و ادبیات ایران ثبت است 

جلسۀ  در  کرمان،  شهر  شورای ششم  جامعه:  گروه 
عمومی اخیر خود، نام خیابان میرزا آقاخان را از خیابانی 
در شهر حذف کرد و به جای آن، خیابان را به نام میرزا 

کوچک خان جنگلی نام گذاری کرد.
با  اجتماعی  شبکه های  در  شهر،  شورای  اقدام  این 
واکنش هایی همراه بوده و به خصوص، برخی از فعالان 
نکوهش  تصمیم،  این  برای  را  شهر  شورای  فرهنگی، 

کرده اند.
دکتر یدالله آقاعباسی، بازیگر و کارگردان تئاتر، استاد 
دانشگاه، پژوهشگر، مترجم و مولف ده ها اثر ارزشمند، در 
یادداشتی که در اختیار ما قرار داد، با یادآوری وجوهی 
از شخصیت میرزا آقاخان و مرور مختصری بر کارنامۀ 
سیاسی و اجتماعی او، شورای شهر کرمان را مورد انتقاد 
قرار داد و تصریح کرد که نام میرزا آقا خان بر تارک تاریخ 
از  باک  چه  و  می ماند  ایران  جامعه شناسی  و  ادبیات  و 
این که کسانی در این شهر پر از نازیبایی، نام او را از یک 

خیابان بردارند.
متن یادداشت آقاعباسی را در ادامه می خوانید:

در خبرها دیدم که نام خیابان میرزا آقا خان را به نام 
دیگری تغییر داده اند.

یگانه  بردسیر،  و  کرمان  و  ایران  دلاور  فرزند  میرزا 
متفکر برجسته و چند وجهی تاریخ ایران قبلا از انقلاب 
با  بی امانش   مبارزۀ   دلیل  به  را  او  که  است  مشروطیت 
و  آگاهی بخش  نوشته های  طریق  از  استبداد،  و  جهل 
پرشورش، در تبریز، به دستور محمدعلی میرزا، مستبدی 
و  بست  توپ  به  را  مجلس  و  رسید  شاهی  به  بعداً  که 
آزادی خواهان  را کشت، سر بریدند و پوستش را پر از کاه  
کردند و به تهران فرستادند. او نابغه ای بود که در ادبیات، 
تاریخ و نمایش و بسیاری از علوم قدیم و جدید زمانۀ  
خودش سرآمد و بی بدیل بود و مهم تر از همه، استبداد 
را با قلم شورانگیز خود به ستوه آورده بود و جان بر سر 
پیمان خود با مردم گذاشت. البته که نام میرزا آقاخان تا 
پایان تاریخ بر شاهراه جان و دل ایران و بر تارک تاریخ 
و ادبیات و جامعه شناسی ایران ثبت شده، چه باک اگر 
کسانی در این شهر آکنده از زشتی در و دیوار، با معابری 
همچون جگر زلیخا و آلودگی های بصری فراوان، نام او را 

از خیابانی بی قواره  بردارند. 

رئیس سازمان نوسازی مدارس کشور:
مدارس زیر ۱۵۰۰ مترمربع 

باید تخریب شوند
گروه جامعه: رئیس سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز 
مدارس کشور با بیان این که مادۀ ۶9۷ آیین نامۀ ساخت 
مدارس، به سازمان نوسازی مدارس اجازۀ ساخت مدرسه 
گفت:  نمی دهد،  را  مترمربع   1۵۰۰ زیر  زمین های  در 
»مدارسی که در حال حاضر در زمین های مذکور ساخته 
شده اند، باید تخریب شوند و مکانی برای ساخت نمازخانه 

به این نوع مدارس اضافه شود«.
خان محمدی افزود: »مساحت نمازخانه های مدارس 

مبتنی بر تعداد دانش آموزان است«.
وی همچنین بیان کرد: »19/2 درصد )حدود 1۰4 
هزار کلاس( از  مدارس کشور تخریبی بوده و نیازمند 
خبرنگاران  باشگاه  گزارش  به  هستند«.  مقاوم سازی 
»در  گفت:  مدارس  نوسازی  سازمان  رئیس  جوان، 
روستاهای کوچک اگر تعداد دانش آموزان پایدار 12 نفر 

باشد، مدارس ده کلاسۀ استاندارد ساخته می شوند«.
وی بیان کرد: »در روستاهایی که تعداد دانش آموزان 
پایدار از 12 نفر کمتر باشد، اجازۀ ساخت مدرسه داده 
نام  به  سرویس هایی  روستاها  این  در  البته  نمی شود؛ 
جابه جا  را  دانش آموزان  که  دارد  وجود  روستامرکزی 
کشور  »در  کرد:  خاطرنشان  خان محمدی  می کند«. 
حدود ۵۳1 مدرسه تک کلاسه داریم؛ یعنی معلم برای 
مدرسه  ما  و  می رود  درس  کلاس  به  دانش آموز  یک 

مستقر داریم«. 

استاندار کرمان مطرح کرد؛
بافندگی در باغ موزه فرش

 حفظ شود
گروه اقتصاد: هفتۀ گذشته باغ موزه فرش دستباف 
کرمان در ساختمان تاریخی شرکت فرش افتتاح شد 
با موضوع روند پیشرفت  و در همین رابطه جلسه ای 
که  شد  برگزار  فرش  باغ موزه  به  رسیدگی  و  مرمت 
حفظ  را  کار  اصل  نشست،  این  در  کرمان  استاندار 
بافندگی فرش و توسعه و زنده نگه داشتن این صنعت 
برای استان دانست و گفت: »در کنار بخش موزه که 
حفظ و نگهداری آن صورت گرفته لازم است بازبینی 
مجددی از طرح صورت گیرد و برای بخش محوطۀ باغ 
انجام شود که یک ظرفیت  یک طرح و برنامۀ فعالی 
بزرگی برای گردشگری استان و تولید اشتغال است«.

محمدمهدی فداکار نیاز به سرمایه گذار برای احیای 
بخش های این موزه را مهمترین امر بیان کرد و افزود: 
»چون در کنار موزۀ فرش، مجموعه سنگ های قیمتی 
و نیمه قیمتی و فسیل های استان و جنوب شرق کشور 
زیرساخت  است  لازم  لذا  شده  گذاشته  نمایش  به 
مناسبی برای آموزش سنگ و گوهرسنگ و همچنین 
کمک های  از  می توان  و  گیرد  صورت  درآمدزایی 
شرکت  ظرفیت  همچنین  و  اجتماعی  مسئولیت های 
ایمیدرو برای تجهیز و آموزش سنگ و فرش استفاده 

کرد«.
کرمان،  استانداری  اطلاع رسانی  پایگاه  گزارش  به 
رسیدگی  و  مرمت  پیشرفت  روند  بررسی  نشست  در 
باغ موزه فرش استان که  2۳ بهمن ماه با حضور معاون 
امور  هماهنگی  معاونت  سرپرست  استاندار،  عمرانی 
اقتصادی، رئیس سازمان صمت و تعدادی از مسئولین 
از روند پیشرفت  باغ موزه فرش برگزار شد، گزارشی 
تجارت  و  معدن  صنعت،  مدیرکل  سوی  از  باغ موزه 
باغ  مختلف  قسمت های  مورد  در  و  شد  ارائه  استان 
گردشگری  و  آموزش  برای  آن ها  از  بهینه  استفادۀ  و 
استان و مهمتر از همه زنده نگه داشتن این مجموعه 

بحث و گفت وگو شد. 

حسن پور مطرح کرد
مشاوران پایتخت نشین 

 بلای جان پروژه های استانی 
گروه جامعه: نماینده مردم سیرجان و بردسیر در 
مشاوران  عملکرد  از  انتقاد  با  اسلامی  مجلس شورای 
پروژه های استانی که در پایتخت مستقر هستند، گفت: 
»از معضلات ما در شهرستان این مشاورانی هستند که 

پول می گیرند اما خدمتی ارائه نمی دهند«.
بهمن ماه در جریان نشست  پور 2۳  شهباز حسن 
سرپرست  حضور  با  بردسیر  شهرستان  مسئولان 
افزود:  کرمان  استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان 
»یکی از بلاهای طرح ها، مشاورانی هستند که در مرکز 

مستقرند و دفتری در شهرستان ندارند«.
پیگیریم  این که  بیان  با  همچنین  ادامه  در  وی 
درصد   1۰۰ به  امسال  دولتی  اعتبارات  تخصیص 
برسد، ادامه داد: »دولت اعلام کرده بالای 2۰ درصد از 
طرح های مصوبات سفر رئیس جمهور در استان ها انجام 
شده در حالی که به گفتۀ مدیران مسکن و شهرسازی، 
پیشرفتی  بردسیر  در  روستایی  منظومه های  طرح 

نداشته و در حد انتخاب مشاور باقی مانده است«.
به گزارش ایرنا کرمان، حسن پور همچنین با اشاره 
به حذف بردسیر از طرح آبرسانی قرارگاه امام حسن 
مجتبی)ع( اظهار کرد: »جایی در استان کرمان بدتر 
این  آبرسانی  بخش  در  ریالی  زیرا  نداریم  بردسیر  از 

شهرستان هزینه نشده است«.
وی با بیان اینکه آب بردسیر به خانه های آنچنانی و 
ویلاها در دیگر شهرستان ها می رود درعین حال افزود: 
این  نگذاشتم یک قطره آب  نماینده شدم  زمانی  »از 
خلیج  از  آب  انتقال  پیگیر  و  شود  منتقل  شهرستان 

فارس به بردسیر نیز هستیم«.
نماینده مردم سیرجان و بردسیر در مجلس شورای 
اسلامی در بخش دیگری از سخنان خود با بیان اینکه 
بانک های بردسیر 1۰۰ درصد تعطیل هستند، گفت: 
»هیچ بانکی در این شهرستان حتی وام ۵۰ میلیون 
تومانی به مردم پرداخت نمی کند و فقط بانک رسالت 

در این شهرستان فعالیت دارد«.
حسن پور بیان کرد: سازمان مدیریت و برنامه ریزی 
بردسیر  شهرستان  خصوصی  بخش  کرمان  استان 
این  در  اداری  خشک  سیستم  زیرا  کند،  حمایت  را 
در  اداری  انقلاب  امیدوارم  و  است  حاکم  شهرستان 

کشور صورت گیرد«. 

خبر خبر

شهردار کرمان مطرح کرد

طرحِ پُراشکال سه راهی شرف آباد را متوقف کردیم

بازنگری انتقال آب از جنوب به شمال استان 
وزیر نیرو در کرمان خبر داد 


